



KEMENTERIAN PERTANIAN DAN KETERJAMINAN MAKANAN

Ministry of Agriculture and Food Security

Wisma Tani

No 28, Persiaran Perdana, Presint 4

Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan

62624 PUTRAJAYA,

MALAYSIA

No. Telefon : 03-8000 8000

No. Faks : 03-8888 6020

Laman Web : www.kpkkm.gov.my

SIARAN MEDIA

**KUNJUNGAN HORMAT ASEAN *BUSINESS ADVISORY COUNCIL*
(ASEAN-BAC) MALAYSIA KE ATAS YB MENTERI PERTANIAN DAN
KETERJAMINAN MAKANAN**

PUTRAJAYA, 4 Mei 2024 – YB Datuk Seri Haji Mohamad bin Sabu, Menteri Pertanian dan Keterjaminan Makanan telah menerima kunjungan hormat daripada YBhg. Tan Sri Mohamed Nazir Tun Abdul Razak, Pengerusi ASEAN *Business Advisory Council* (ASEAN-BAC) Malaysia dan delegasi ASEAN-BAC (Malaysia) seramai tujuh (7) orang termasuk YBhg. Dato' Sri Mustapa Mohamed, Pengerusi ASEAN-BAC (Malaysia) B2B Connect Initiative (BCI) – Agriculture pada 3 Mei 2024 (Jumaat) di Wisma Tani, Putrajaya. Sesi ini turut dihadiri oleh Timbalan Menteri Pertanian dan Keterjaminan Makanan, YB Datuk Arthur Joseph Kurup dan Ketua Setiausaha, YBhg. Datuk Lokman Hakim Ali serta pegawai-pegawai kanan daripada Kementerian dan Jabatan di bawah Kementerian Pertanian dan Keterjaminan Makanan (KPKM).

Dalam pertemuan tersebut, ASEAN-BAC (Malaysia) telah membincangkan potensi kerjasama antara KPKM dengan ASEAN-BAC (Malaysia), khususnya peluang untuk menyediakan ruang pasaran yang lebih luas dalam bidang pertanian dan keterjaminan makanan di rantau ASEAN menerusi platform ASEAN-BAC. Antara aspek kerjasama yang diteliti termasuklah kerjasama teknikal dalam bidang penyelidikan dan pembangunan pertanian dan pemindahan teknologi bagi keterjaminan makanan, khususnya bagi menangani isu *food loss* dan sisa makanan, serta meningkatkan produktiviti dalam sektor agromakanan.

ASEAN-BAC (Malaysia) telah diminta untuk membantu dan memudah cara penerokaan pasaran ASEAN oleh para pengusaha agromakanan Malaysia. Selain itu, YB Menteri juga menekankan kepentingan pengusaha-pengusaha agromakanan untuk mendalami amalan-amalan terbaik di kalangan negara-negara ASEAN untuk peningkatan daya saing dan daya tahan sektor agromakanan seperti mana yang dilakukan oleh negara-negara jiran seperti Indonesia, Thailand, Filipina dan Vietnam. YB Timbalan Menteri pula mengetengahkan keperluan untuk merencanakan aktiviti eksport Malaysia ke negara-negara ASEAN dan berusaha ke arah mencapai imbalan dagangan sektor agromakanan ke satu tahap yang lebih baik.

YB Menteri turut mengambil kesempatan untuk menjemput delegasi ASEAN-BAC (Malaysia) bagi menyertai Pameran Pertanian, Hortikultur dan Agro Pelancongan (MAHA) 2024 yang dijadualkan pada 11 hingga 22 September 2024. Beliau mengalu-alukan

penyertaan entiti perniagaan atau pihak swasta yang berminat untuk turut serta dalam acara dwi-tahunan tersebut. Pengerusi ASEAN-BAC (Malaysia) menyambut baik pelawaan itu dan menyarankan supaya KPKM mengoptimumkan MAHA sebagai platform strategik bagi meningkatkan jaringan perniagaan oleh entiti swasta dalam negara dan ASEAN.

KEMENTERIAN PERTANIAN DAN KETERJAMINAN MAKANAN

4 MEI 2024